

Referat lagledermøte 30.11.23, kl 19.00 Jarlsberg Travbane

Tilstede:

Fra styret: Anita Sønsteby, Malin Sandbæk, Pål Sem, Joachim Haugvaldstad, Roger Hansen, Hilde Jensen, Erik Skaug

Ponniansvarlig: May-Anita Karlsen

Fra lagene: Knut Haalie (Krødsherad og Sigdal), Yngve Hansen og Ingar Aarøe (Sandefjord), Arne Kristiansen og Joakim Hansen (Stokke), Endre Storhaug (Hallingdal), Vegard Wetterstrand og Helge Grimnes (Kongsberg), Tom Haugvaldstad og Lars Martin Løve (Larvik), Elisabeth Carlsen og Lina Oulie (Øvre Eiker), Terje Sviland og Erik Hem (Re), Knut Engen (Holmestrand), Thomas Kirkeby og Kenneth Stensrud (Horten), Anders Låhne (Tønsberg og Omegn), Anette Stordal (Lier)

Via Teams: Wenche Bjølgerud og Berit Halvorsen (Modum og Simoa) og Ragnhild Diesen (Lågen)

Sekretær: Katrine Rønneberg

Organisasjonsstruktur: Anne Taran Tjølsen fra Svensson & Nøkleby innledet møtet med mer info om sammenslåingen og omstruktureringen. Forklarer hvorfor det lønner seg å fjerne det ene holdingselskapet og hvordan man må skille mellom det sportslige og det kommersielle i forhold til skattemessige forhold. Om forbundet er for aktiv i den kommersielle delen vil all inntekt bli skattepliktig. Pr i dag er ikke forbundet i seg skattepliktig ettersom det er adskilt fra den kommersielle delen av driften. Ved å omstrukturere som vist vil det bli besparelser på administrasjonsutgifter og styrehonorar. Reaksjoner fra salen er delt mellom at dette er det bare å få gjort og dette må lagene få litt mer tid på seg til å forstå helheten av. Noen mener også at dette må vente til Generalforsamling våren 2024. Øystein Dale var også tilstede under denne delen av møtet.

Aktivitetsplan: Anita gikk gjennom årshjulet og viste når det er tenkt å ha lagledermøter i 2024. Det blir som avtalt 5 (6 med høstkonferansen) møter i løpet av året. Datoer er ikke satt ennå, men det blir i februar, mars, mai, august og november. Møtene i mars og november blir i sammenheng med eiermøte.

Dugnad 30.juni, bare å holde av dagen!

Hestegalla 3. februar.

Denne oversikten/kalenderen sendes ut til alle lagene.

Info og kommunikasjon: Referat skal som avtalt komme innen en uke etter møte. Ellers er det viktig med toveiskommunikasjon. Alle kan bidra med info og innspill. Anita har spurt om å komme ut til alle, savner tilbakemeldinger. Styret kommer gjerne på besøk til lagene – også utenom årsmøtene! Innspill fra salen om å notere på nyhetsbrev f.eks «jobber med omstrukturering» o.l. Dette skal følges og gjøres mer tydelig enn det har vært hittil.

Ponni: May-Anita Karlsen informerer om at det er bestemt at det blir aktivitetstall på Jarlsberg. Oppstart rundt påske 2024! DNT støtter med inntil 2 ponnier med utstyr, banen er veldig positiv og bidrar med hjelp til foring, utslipp osv. Spørsmålet til lagene er om noen kan tenke seg å bidra ved å kjøpe en ponni (eller 2)? Innspill fra salen om å ordne et spleiselag så alle kan bidra. Flere melder også at de har utstyr som kan brukes. Alt mottas med takk. Positivt i salen ang prosjektet! May-Anita

spør også pent om noen av lagene fra gamle Buskerud kan tenke seg å sponse ponniløp (alle lagene i gamle Vestfold har allerede sponset). Koster ca 3.500,- for å sponse et løp. Det vil være mange ponniløp på Jarlsberg fremover ettersom det ikke er så mange baner som har åpnet i vinter. Dette ble godt mottatt og flere meldte seg med en gang. Send mail til may_anita84@hotmail.com om ditt lag vil være med å sponse. De som ble notert på møtet var Drammen og Opland, Øvre Eiker, Krødsherad og Sigdal, Hallingdal og Ringerike & Hole. Det ble også tatt opp at det finnes noen penger på en konto som ble gitt av hesteeierforeningen da denne ble oppløst. Forbundssekretær kontakter Ole Morten og sjekker om disse pengene kan brukes til ponniaktiviteten/aktivitetstallen.

Jarlsberghelgen 2024: Arne Kristiansen vil ha tilbake denne helgen som en happening i distriktet. Det må settes en festkomite så snart som mulig om det skal bli noe av. Lagene blir bedt om å sjekke med sine medlemmer om noen vil være med i denne komiteen. Det blir også spurt om alle lagene kan tenke seg å stille med en garanti på 10.000,- pr lag. Dette vil betales tilbake om/når billetter selges ut. Tanken er at lagene og Jarlsberg legger inn like mye i garanti. På spørsmål om det er interesse for dette er det definitivt ja fra salen, men alle må snakke med sitt respektive lag/lagleder før det gis endelig svar. Settes frist til 15. desember for å komme med tilbakemelding på både folk til festkomite og om aget er villig til å stille med garanti. Forbundssekretær sender ut egen mail med påminnelse til alle lagene.

Hestegalla 3. februar: Elisabeth Carlsen informerte om priser på både middagen og hotell. Billetter kjøpes via et billettselskap og hotellrom bookes direkte via hotellet. Det kommer en pinkode man bruker ved booking av hotellrom. Det vil legges ut 220-230 billetter for salg så her er det førstemann til mølla som gjelder. Hvis noen som vet om mulige sponsorer så er det bare å si ifra. Det skal bli laget sponsorpakker asap.

Eventuelt:

Det fremmes ønske fra flere om å utsette/avlyse ekstraordinær generalforsamling som skal være mandag 04.12.23 av ulike årsaker. Det bør gå an å jobbe sammen frem til ordinær GF i mars/april. Det har kommet fram altfor lite info og begrunnelse fra partene til at folk føler seg fortrolig med å ta et valg. Anita og Roger kom med sine innspill og begrunnelser. Blir ingen avklaring og møtet går som planlagt på mandag. Valgkomiteen har en jobb å gjøre så alle kan være trygge på det valget de tar.

Elisabeth Carlsen tar opp en sak som sto i TGN 23.11.23 ([Det er vedtatt et skille mellom forening og forretning - TGN](#)). Mener artikkelen stiller lagene i dårlig lys. Det er lagene som er eier uansett om det er andre selskap som drifter forretningene.

Møte slutt 21.50